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Program:

1) Informace IKSŽ

2) Informace z kateder a součástí

1)

Dr. Končelík uvedl, že celofakultní setkání pro zaměstnance, které se bude
konat v pátek 2. 6. je bohužel v „kolizi“ s výjezdním zasedáním IKSŽ. Dr.
Končelík osloví oddělení vnějších vztahů FSV ve snaze do budoucna
podobnému překryvu termínů předejít.

Zjišťoval možnosti, zda lze stanovovat Plán dovolených v jiném termínu, či
jiným způsobem, či případně zcela zrušit. Tak, aby se předešlo stanovování
nerealizovatelných plánů na jaře - v čase, kdy ještě není a ani nemůže být
jasno v tom, kdy půjde dovolené v průběhu roku vybrat. Bude v tomto směru
dále jednat. Stále platí, že formuláře dovolenky je v současném nastavení
nezbytné odevzdávat přímému nadřízenému před nástupem na dovolenou.

S posledním dnem výuky začínají termíny pro evaluační pohovory.

Dr. Shavit uvedla, že do 2.6. je potřeba nahlásit tipy na juniorský postdok.

Proběhla výzva k hostování zahraničních pedagogů.

Dr. Končelík řekl, že UNCE a Primusy jsou pro IKSŽ aktuálně méně
preferovanými typy projektových žádostí, které by měly sloužit spíše k tvorbě
nových týmů, než rozvoji stávajících. Jedinou oblastí, kde v současné situaci
IKSŽ vidí reálnou možnost na ustavení týmu UNCE, je oblast mediálních
dějin, kde se doposud tým skládá a kde by uspořádání a zorientování
výukumníků v rámci UNCE mohlo podpořit budoucí úspěšnost v grantových
soutěžích.

Dr. Shavit poděkovala doc. Němcové Tejkalové za rozhovor pro Respekt.

Dr. Shavit pozvala vedoucí kateder na setkání s izraelskými studenty.



Doc. Halada informoval, že nový Slovník žurnalistiky již vyšel. Dostaneme 27
autorských výtisků. Jednotliví autoři musí podepsat doklad, na základě
kterého obdrží odměnu.

Další výtisky objednáme pro knihovnu a pro studenty.

Dr. Koudelková za MKPR informovala, že v rámci pedagogického Erasmu
hostoval na katedře pedagog ze Slovenska.

V dubnu proběhlo hodnocení motivačních dopisů uchazečů mgr studia.
Hodnotící komise měla 3 členy.

5. 6. začínají ústní přijímací zkoušky.

Za KMS uvedl prof. Štoll, že jednotlivé katedry mu mají dodat složení
státnicových komisí.

Na společnou zkoušku bc. programu se hlásí 105 studentů.

Novým členem katedry mediálních studií se stane Mgr. Miloš Hroch, Ph.D.

Vyšla nová kniha na téma 70 let televize. IKSŽ obdrží 35 výtisků této knihy.

25. 5. proběhne oslava kulatých narozenin doc. Köpplové. Prof. Štoll žádá
ředitele o koordinaci.

Dr. Švelch absolvoval habilitační řízení na FAMU. Stejné řízení bude do konce
měsíce května absolvovat i dr. Reifová.

Dr. Notarp podala na FSV žádost o zahájení habilitačního řízení.

Doc. Soukup má již sestavenou komisi svého jmenovacího řízení na FSV,
prof. Štoll absolvoval přednášku před Uměleckou radou Divadelní fakulty na
JAMU. Zasedání velké rady bude na podzim.

Dr. Končelík k tomu uvedl, že o habilitační řízení se na IKSŽ nově ucházejí
dva pedagogové z Olomouce.

Prof. Štoll, dále informoval o tom, že se zúčastnil „kulatého stolu“, který
organizoval prof. Carpentier.

Zaměstnanci katedry Mediálních studií absolvovali výlet do Velvar, kde
vykonává funkci starosty člen katedry Dr. Wolák.



Pro studenty U3V se chystá 15. 6. akce v Tančírně Gauč. Bude to oslava
celého konceptu U3V.

Doc. Němcová Tejkalová za katedru žurnalistiky informovala o tom, že
proběhlo první natáčení „Rozprav“ v Jinonickém areálu v podcastovém studiu.

Po letech stagnace se do doktorského studia nyní přihlásilo 27 osob. Brát
budeme cca 10 studentů.

20 uchazečů se hlásí na cizojazyčný program – nejvíc uchazečů je z
Pákistánu, ale většinou se hlásí s projekty, které bohužel nejsou zacílené na
naše obory.

Katedra intenzivně připravuje reakreditaci Mgr. akreditace. 12. 5. proběhlo na
toto téma celokatedrální jednání.

Dr. Končelík uvedl, že jedná s dr. Moravcem ohledně projektu CEDMO 2, aby
mohl být tento projekt veden a řízen z IKSŽ.

Za RTL promluvil MgA Peml a informoval o tom, jak se „zabíhá“ používání
nového studia v Jinonicích. Ještě je třeba vyměnit špatné dveře a řešit
klimatizaci.

Přes prázdniny bude nutné kvůli fakultní síti znovu rozebrat DALET, aby mohl
být zařazený do fakultní domény. Bude také kvůli tomu potřeba zaplatit
„podporu“ od firmy Dalet.

Dr. Končelík radí jednat s tajemníkem fakulty.

Ing. Dostálková jako nová tajemnice IKSŽ informovala o tom, že na podzim
bude fakulta znovu organizovat školení první pomoci a doporučuje účast.
Doc. Němcová Tejkalová se hlásí.

Termín výběrového řízení na nového akademického pracovníka Katedry
žurnalistiky je naplánován na 7. 6.

Proděkan Petr Bednařík informoval, že do konce měsíce května mají být v
Jinonicích dokončeny všechny reklamované stavební záležitosti.

Na UK se nyní diskutuje o připravovaném hodnocení vědy.



Harmonogram příštího akademického roku na FSV je již hotov.

V učebně č. 215 má technika časté výpadky, které se pracovníci CIVT vždy
snaží rychle opravit, ale výhledově je nutné počítat s výměnou techniky v této
místnosti.

Proděkanka Dr. Klabíková informovala o tom, že se v Jinonicích budou
vyvěšovat studentská díla. Doc. Tejkalová konkretizuje požadavky – počty děl,
rozměry apod.

V Jinonicích také proběhne „kariérní“ měsíc – veletrh pracovních příležitostí
pro studenty.

Příští porada vedení IKSŽ se uskuteční: Termín bude upřesněn

Zapsala: Pavla Koterová

Za správnost: PhDr.. Jakub Končelík, Ph.D., ředitel IKSŽ


